
 

 

 

 

HK Express Announces Autumn and Winter Mega Sale! 

For a Limited Time, Fly to Top Destinations for as Little as $100! 

 
Hong Kong, 7 April 2014 – Beat the winter blues – ahead of time – by booking your next 

autumn or winter getaway, today! 

 

Hong Kong’s one-and-only low-fare airline, HK Express, today announces a massive 

Autumn and Winter Mega Sale, with fares to all destinations on their network, for travel in 

September, October, November and a portion of December, at incredibly low prices. There 

are over 12,000 seats available. Tickets go on sale Monday 7 April 2014 at 00:00 hours, 

and the booking period ends Thursday 10 April 2014 at 23:59 hours.  

 

Why not book in some winter rays by picking up tickets to sunny Chiang Mai for just $100 

HKD one way? Phuket offers similarly warm climes, with its balmy weather and glorious 

beaches making it the perfect getaway for some autumn downtime – at only $350 HKD, it’s 

a small price to pay for a weekend of bliss. Nature lovers will appreciate an escape from 

Hong Kong to the clear skies and serene green spaces of Fukuoka, which at $550 HKD 

one way is a bargain not to be missed. Guests should check hkexpress.com or 

facebook.com/hkexpress to discover even more of HK Express’ great low fares!  

 

“Let’s face it – as much as we all love Hong Kong, it’s also exciting to be able to plan a trip 

to escape the city, even for just a weekend,” said Mr. Andrew Cowen, Deputy CEO of HK 

Express, “Booking well ahead of time means you can take advantage of the unbelievably 

low fares we have on offer. So what are you waiting for? Jump online today before all the 

Mega Sale seats are sold!”  
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Destination One Way Price 

(HKD) * 

Sales period Travel period 

Chiang Mai $100 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

16 December 2014 

Kunming $250 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

25 October 2014 

Taichung (UO192) $250 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

16 December 2014 

Penang $250 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

16 December 2014 

Kota Kinabalu $290 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

25 October 2014 

Phuket  $350 HKD  Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

16 December 2014 

Osaka-Kansai 

(UO688/UO689) 

$500 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

23 October 2014 

Seoul-Incheon 

(UO614/615) 

$500 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

24 October 2014 

Fukuoka $550 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

25 October 2014 

Tokyo-Haneda $600 HKD Mon 7 April 2014 

(00:00) – Thu 10 April 

2014 (23:59) 

1 September 2014 – 

24 October 2014 

 

*Prices do not include government imposed taxes and other charges 

 

ENDS 



 

 

 

About HK Express: 

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as 

Hong Kong’s only low-fare airline. HK Express flies to 10 destinations in Asia: Phuket and 

Chiang Mai in Thailand, Taichung in Taiwan, Kunming in Mainland China, Kota Kinabalu 

(Sabah) and Penang in Malaysia, Tokyo-Haneda, Osaka-Kansai and Fukuoka 

(commences 10 April 2014) in Japan and Seoul-Incheon in Korea.  

 

For more information, please visit hkexpress.com, follow us on Sina Weibo: 

weibo.com/hkexpress or refer to our Facebook fan page: facebook.com/hkexpress 

 

This media release was issued on behalf of Hong Kong Express Airways Limited by Strategic 

Communications Consultants Limited. For further information, please contact: 

Strategic Communications Consultants Limited 

Kristen Gallagher  

Tel: (852) 2114 4345/ 6400 3291 

Fax: (852) 2114 0880  

Email: kristen.gallagher@sprg.com.hk 

Emily Chow  

Tel: (852) 2114 4982/ 9284 6991 

Fax: (852) 2114 0880 

Email: emily.chow@sprg.com.hk 
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即時發佈 

 

HK Express公佈全新秋冬激抵優惠 

十大航點單程票價低至$100起 

 
（香港．2014年 4月 07日）– HK Express再次為各位熱愛旅遊的人士帶來喜訊，推出秋

冬熱賣優惠！天氣回暖，踏入 4月是時候計劃下半年的旅遊行程，趁秋冬到外地享受一個完

美假期，HK Express由即日起至 4月 10日晚上 11時 59分特別提供低至$100*單程機票震

撼票價，旅遊日期橫跨九月至十二月中旬，讓您輕鬆為秋冬假期訂下出走目標，十大航點超

過 12,000個機位供您選擇。 

 

香港的冬天太冷想要享受暖笠笠的秋冬假期？只需要$100*，HK Express就會帶您到天氣宜

人的清邁，在醉人的景色中度過悠閒假期。如果熱愛陽光與海灘，度假勝地布吉的單程機票

亦只需要$350*，享受一個完美的秋冬之旅。HK Express當然不會忘記一眾大自然愛好者，

提供低至$550*的單程機票至日本福岡，漫步綠草如茵的景色中，更可以一嚐正宗的博多拉

麵，讓疲憊的身軀於美景與美食中徹底放鬆。旅客可以瀏覽 HK Express 網頁

hkexpress.com 或 Facebook 專頁 facebook.com/hkexpress 獲取更多秋冬熱賣資訊，計劃

您心目中最完美的秋冬假期。 

 

HK Express DCEO Andrew Cowen表示：「我們不得不承認，就算我們有多熱愛香港，都

總是會期待一個出走的機會，可以離開喧鬧煩囂的都市到外地好好旅遊散心一下。現在只要

提早計劃行程就能夠享受 HK Express 的震撼優惠，所以大家就不要再等了，立刻上網搶購

機票，享受一個難忘的秋冬之旅吧！」 

 

 

 

 

 

 

 

航點 單程票價（港幣） * 旅遊日期 
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香港 > 清邁 $100 
2014年 9月 1日至

2014年 12月 16日 

香港 > 昆明 $250 
2014年 9月 1日至

2014年 10月 25日 

香港 > 台中（UO192） $250 
2014年 9月 1日至

2014年 12月 16日 

香港 > 檳城 $250 
2014年 9月 1日至

2014年 12月 16日 

香港 > 亞庇（沙巴） $290 
2014年 9月 1日至

2014年 10月 25日 

香港 > 布吉 $350 
2014年 9月 1日至

2014年 12月 16日 

香港（UO688）> 

大阪-關西（UO689） 
$500 

2014年 9月 1日至

2014年 10月 23日 

香港 (UO614) >  

首爾-仁川（UO615） 
$500 

2014年 9月 1日至

2014年 10月 24日 

香港 > 福岡 $550 
2014年 9月 1日至

2014年 10月 25日 

香港 > 東京-羽田 $600 
2014年 9月 1日至

2014年 10月 24日 

* 不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費。 

 

有關 HK Express 

HK Express於2013年10月27日啟航，正式成為本地唯一以香港為家的低成本航空公司，現

時航點包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、檳城(馬來西亞)、亞庇(馬

來西亞)、首爾-仁川(韓國)、東京-羽田(日本)、大阪-關西(日本)，以及福岡(日本)(將於2014

年4月10日正式啟航)。 

 

如需更多資訊，可瀏覽HK Express網頁hkexpress.com、登入HK Express 新浪微博專頁

weibo.com/hkexpress或 Facebook 專頁facebook.com/hkexpress。 
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